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Zápis z 16. jednání rady spolku Otevřené zahrady Jičínska z. s., 

konané dne 19. 01. 2016 od 14,30 hodin v Jičíně 

 

Přítomni: 
Římskokatolická farnost – arciděkanství Jičín, zastoupeno J. Drškou, předseda 

Město Jičín, zastoupeno p. J. Jiřičkou, člen rady 

Bc. V. Drahoňovský, člen rady 

Omluveni: SDH Vitiněves a svazek obcí Mariánská zahrada, členové rady 

 

host: pí. Mgr. K. Kabelková, vedoucí zaměstnanec pro realizaci SCLLD 

 

Program: 
1. Zahájení – usnášeníschopnost 

2. Strategie SCLLD  2014 – 2020 

3. Členská schůze spolku 

4. Inventarizace 

5. Místní akční plán rozvoje vzdělávání pro ORP Jičín 

6. Zaměstnanci 

7. Různé 

8. Závěr 

 

 

Ad. 1) 
Předsedající zahájil jednání, přivítal přítomné a nechal schválit přítomnost vedoucí 

zaměstnankyně pro realizaci SCLLD. Přítomni tři členové rady z pěti, jednání je 

usnášeníschopné. Poté nechal schválit program jednání.      

Pro: 3, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení: Program jednání byl schválen. 

 

Ad. 2) 
Předseda uvedl přítomné do problematiky veřejného projednávání, které se uskutečnilo v 

Bukvici dne 12. 01.2016.  Proběhla prezentace jednotlivých operačních programů, ve kterých 

měli přítomní najít své potřeby a možnost jejich realizace. Přítomní starostové, zástupci 

organizací a úřadu práce konstatovali malou možnost aplikace náplně operačních programů 

pro svoje potřeby. Vedoucí zaměstnanec pro realizaci SCLLD, pí. Kabelková, na setkání 

podrobně vysvětloval možnosti dle jednotlivých operačních programů. Na setkání probíhala 

čilá diskuse. Závěrem setkání předseda spolku vyzval přítomné, aby do 20. 1. 2016 doplnili 

do formulářů svoje projektové záměry, aby vše po zpracování mohlo být zapracováno do 

finančního plánu a dalších kapitol strategie. 

Na toto jednání rady měl pan Jiřička jako zástupce města Jičína předložit možnosti a potřeby 

města Jičín. Bohužel konstatoval, že město asi nebude čerpat prostředky z operačních 

programů prostřednictvím OZJ s tím, že potřebuje pro svoje projektové záměry dotace ve 

větší výši, než může OZJ pro jednotlivé projektové záměry nabídnout a že městu nevyhovuje 

ani načasování vzhledem k termínům zpracování podkladů ze strany města. Vedoucí 

zaměstnanec pro realizaci SCLLD a přítomní členové rady mu pak dali několik podnětů, které 

slíbil v orgánech města projednat. 
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Usnesení: Rada schválila další postup tvorby strategie a to projednávání projektových 

záměrů s dalšími zájemci k jednotlivým operačním programům. 
 

Ad. 3) 
Jelikož musí být strategie podána na MMR do konce března 2016, je nutno svolat členskou 

schůzi spolku, aby jako nejvyšší orgán spolku schválila její konečnou podobu. 

Po diskuzi byl navrhnut a schválen termín 15. března 2016 od 17 hod. Místo buď Bukvice 

nebo Střevač. Paní Kabelková vyjedná místo se starostkami. 

Pro: 3, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení: Členská schůze se uskuteční 15. 3. 2016. 

 

Ad. 4) 
Vzhledem k chystané inventarizaci a účetní závěrce je třeba určit inventární komisi. Předseda 

navrhl složení komise v tomto složení: jeden zástupce rady, vedoucí zaměstnanec pro realizaci 

SCLLD a jeden člen kontrolního komise. Jmenovitě pan Drahoňovský, paní Kabelková a 

obec Střevač, zastoupená paní Rychnovou. Jmenovaní souhlasí. 

Pro: 3, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení: Rada navrhuje a schvaluje složení inventární komise v tomto složení: pan 

Drahoňovský, paní Kabelková a obec Střevač, zastoupená paní Rychnovou.  

 

Ad. 5) 
Paní Kabelková informovala o stavu přípravy podání žádosti o dotaci na projekt Místní akční 

plán rozvoje vzdělávání pro ORP Jičín (zkratka MAP). Probíhá získávání souhlasů se 

zapojením škol od ředitelů škol a od zřizovatelů škol a tvorba projektové žádosti. Žádost musí 

být podána do 01. 02. 2016. 

Usnesení: Rada spolku bere na vědomí. 
 

Ad. 6) 
Předseda informoval radu o výběrových řízeních na nové zaměstnance, kdy bylo potřeba 

získat jednoho na IROP, dále na PRV a na projekt MAP. 

Vybráni byli pro IROP – Mgr. L. Hřebíčková z Nemyčevsi, pro PRV  – Ing. J. Vaníčková 

z Jilemnice a pro projekt MAP – Mgr. J. S. Kaizer z Jičína. 

Všichni se zúčastnili veřejného projednávání strategie SCLLD dne 12. 01. 2016. Bohužel, ale 

pan Kaizer a paní Hřebíčková nás během následujících dní informovali o tom, že nemají 

zájem u nás dále pracovat. Stále tedy trvá nemožnost sehnat spolehlivé a pracovité 

zaměstnance. Budeme hledat dále. 

Usnesení: Rada spolku bere na vědomí. 
 

Ad. 7) 
Bod různé nebyl potřebný. 

 

Ad. 8) 
Poté předseda popřál všem vše dobré a upozornil členy rady na ještě jedno jednání před 

členskou schůzí a to 23. 02. 2016 od 14,30 hod. Jednání poté v 16,30 hod. ukončil. 

 

Zapsal: J. Drška 
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